
Rada Gminy w Czerminie 
 

Protokół nr 22 

XXII Sesja Rady Gminy w Czerminie, która odbyła się w dniu 27 listopada 2020r. w Domu 

Strażaka w Czerminie 

Obrady rozpoczęto o godz. 13: 00, a zakończono o godz. 14: 20 tego samego dnia. 

Obradom przewodniczył radny Jan Myjak. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków rady. 

Obecni: 

1. Małgorzata Banik 

2. Mirosław Bugaj 

3. Ryszard Bukała 

4. Wiesław Czaja 

5. Sylwester Kiełbasa 

6. Władysław Kukliński 

7. Jan Myjak 

8. Paweł Pisarczyk 

9. Jan Polak 

10. Władysław Soboń 

11. Robert Strycharz 

12. Dariusz Wójtowicz 

13. Tomasz Zając 

14. Jan Ździebło 

15. Mariusz Żelazko 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy – Sławomir Sidur 

2. Sekretarz Gminy – Bogusław Peret 

3. Skarbnik Gminy – Sławomir Orłowski 

4. Pracownik UG ds. współpracy z organizacjami pozarządowymi – Marlena Kokoszka 

5. Sołtysi – wg załączonej listy obecności 

1. Otwarcie XXII Sesji Rady Gminy w Czerminie 

Radny Myjak – Przewodniczący Rady dokonał otwarcia obrad, powitał wszystkich 

uczestników oraz stwierdził kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

2. Zatwierdzenie porządku obrad 
Pan Przewodniczący poinformował, że w stosunku do przesłanego porządku obrad zaszły 

zmiany związane z wprowadzeniem 3 punktów dotyczących przyjęcia uchwał w sprawie: 

przyjęcia Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi, zaciągnięcia zobowiązania 

finansowego i zmiany WPF. Z porządku obrad ściągnięto punkt 7, gdyż Regionalna Dyrekcja 

Ochrony Środowiska w Rzeszowie w dniu dzisiejszym przesłała informację, że do uchwały 

potrzebne są dodatkowo mapy leśnie i należy nadać nazwy własne użytkom ekologicznym. 

Po wprowadzeniu zmian porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XXII Sesji Rady Gminy w Czerminie. 



2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Informacja Wójta z działalności między sesjami i wydanymi zarządzeniami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Czermin z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2021” 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Czermin. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie użytków ekologicznych – ściągnięty z porządku obrad. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie podatków i opłat lokalnych w gminie Czermin na rok 

2021. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego 

poza rok budżetowy 2020. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Czermin. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Zamknięcie obrad  

 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji 

Radny Myjak - protokół został przesłany drogą e-mailową. Czy są uwagi do protokołu?    

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

 

4. Informacja Wójta z działalności między sesjami i wydanymi zarządzeniami.                                     
Podpisane umowy: 



- pełnienie obowiązków inspektora nadzoru przy remontowanej stacji w Trzcianie, 

(Prace na SUW w Trzcianie rozpoczęły się. Zdarzają się niedogodności w dostawie wody ze 

względu na dużą odległości miedzy Wolą Otałęską a Trzcianą, szczególnie w soboty. 

Zwołana była rada budowy, gdzie podjęto działania usprawniające wydajność stacji na Woli 

Otałęskiej. Sytuacja poprawiła się. Zaapelował do mieszkańców o racjonalne gospodarowanie 

wodą), 

- wykonanie poboczy – Dąbrówka Osuchowska, 

- zakup i dostawa 2 szt. motopomp (Wola Otałęska, Otałęż), 

- wycena nieruchomości, 

- projekt techniczno-budowlany wodociągu na Grądach, 

- roboty dodatkowe na PSZOK, 

- pobór czynszu za dzierżawę mienia komunalnego – Łysaków, Otałęż, Breń, Wola Otałęska 

- wykonanie map do celów projektowych, 

- wykonanie wodociągu, 

- zakup 8 kompletów ubrań specjalnych dla OSP Trzciana, 

- dostarczenie i montaż okna PCV oraz drzwi zewnętrznych w Domu Ludowym w Dąbrówce 

Osuchowskiej, 

- stojaki na rowery, 

- wykonanie płotu koło szkoły w Brniu Osuchowskim, 

- rozliczenie akcyzy, 

- remont instalacji elektrycznej i teleinformatycznej w UG Czermin (w części zakupionej od 

GS), 

- wykonanie placu parkingowego przy UG Czermin, 

- remont ławek i drobnej architektury na placu amfiteatru i placu zabaw w Czerminie, 

- koszenie i karczowanie działek mienia komunalnego, 

- wykonanie oświetlenia ulicznego w Łysakowie, Otałęży, Ziempniowie i Dąbrówce 

Osuchowskiej. 

Wydane zarządzenia: 

- nr 83/2020 – w sprawie składu osobowego stałego dyżuru Wójta Gminy Czermin, 

- nr 84/2020 – w sprawie powołania Komisji Zdrowotnej ds. rozpatrywania wniosków o 

pomoc zdrowotną dla nauczycieli, 

- nr 85/2020 – w sprawie zmian w budżecie gminy, 

- nr 86/2020 – w sprawie wprowadzenia „Polityki ochrony danych osobowych w UG 

Czermin”, 

- nr 87/2020 – w sprawie kwoty dotacji przedszkolnej 

- nr 88/2020 – w sprawie projektu Uchwały Budżetowej Gminy Czermin na rok 2021 oraz 

uchwały WPF na lata 2021 – 2036, 

- nr 89/2020 – w sprawie zmian w budżecie gminy.  

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Programu współpracy Gminy Czermin z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2021" 

Pani Kokoszka odczytała i omówiła projekt uchwały, poinformowała, że zanim projekt 

uchwały trafił pod obrady rady przeprowadzone zostały konsultacje społeczne. Projekt 

uchwały przedłożony został Komisji Oświaty, Sportu i Spraw Socjalnych celem 

zaopiniowania. 

Radny Myjak – uchwała jest corocznie podejmowania, a podział środków procedowany 

będzie na komisjach. 

Radny Czaja przedstawił opinię komisji, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Programu współpracy Gminy Czermin z 



organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2021.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Czermin 
Pan Sekretarz odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Radny Myjak poinformował, że jest to aktualizacja wcześniej podejmowanej uchwały. 

Radny Soboń przedstawił opinię komisji, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Czermin.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie użytków ekologicznych (punkt zdjęto z porządku obrad) 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa 

obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy Czermin w 2021 roku 

Radny Myjak wyraził opinię radnych, wypracowaną na posiedzeniach komisji, gdzie radni w 

100% poparli propozycję pozostawienia stawek podatkowych na poziomie bieżącego roku. 

Podjąć musimy jedynie uchwałę o podatku rolnym, ustalenie ceny żyta. Pozostałe uchwały 

obowiązują bez zmian. 

Pan Sekretarz odczytał projekt uchwały. 

Radny Soboń – opinia komisji pozytywna 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa 

obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy Czermin w 2021 roku.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 



ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego 

poza rok budżetowy 2020 

Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały. 

Radna Banik przedstawiła opinię komisji budżetowej, która jest pozytywna.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego poza 

rok budżetowy 2020.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020 
Projekt uchwały odczytał Pan Skarbnik 

Radna Banik przedstawiła opinię komisji budżetowej, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Czermin 
Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały. 

Radna Banik przedstawiła opinię komisji budżetowej, która jest pozytywna.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czermin.  



 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

 

12. Interpelacje i zapytania radnych 

Pan Sekretarz – na jednym z posiedzeń komisji zapytano o sytuację szpitala. W marcu 

odnotowano pierwszy przypadek koronowirusa, a na koniec października było 1218 

przypadków. Obecnie 50% badanych ma wynik dodatni. Niepokojąca jest śmiertelność – 

zmarło 57 osób. Problemem szpitala jest brak osocza, brak leków hamujących rozwój wirusa i 

brak kadry medycznej. Około 100 osób personelu medycznego jest zarażonych.  

Poczynania szpitala: 

- zakupiono platformę molekularną (szybkość przeprowadzania badań dla personelu), 

- zwiększono liczbę łóżek do 100 na oddziale zakaźnym, 

- wydzielono część oddziału wewnętrznego, jako covidowy. 

Problemem jest brak obsługi, pracownicy są mocno przeciążeni, brak tlenu i ograniczenie 

przepustowości sieci tlenowej. 

Zarząd Powiatowy podjął decyzję o zakupie koncentratorów tlenu i sterylizatorów powietrza. 

Złożył podziękowania pracownikom medycznym w imieniu gminy Czermin za 

zaangażowanie i trud wniesiony w opiekę i ratowanie życia mieszkańców. 

Radna Banik – w sprawie przetargu na śmieci. 

Pan Wójt – do 9 listopada był termin na składanie ofert. Oferty złożyły 2 firmy: FCC 

(1 404 000,0 zł.)  i MPGK (1 437 000,00 zł). Komisja przetargowa w dniu 20 listopada 

rozstrzygnęła to zamówienie i wybrała ofertę firmy FCC. Po okresie odwoławczym podpisana 

będzie umowa na realizację tego zadania. Dobrą informacją jest brak potrzeby podwyżek na 

odpady. Nie trzeba będzie przeżywać problemu z zamianą pojemników i przetrzymywaniem 

odpadów. Dobrą informacją jest też to, że wartość odpadów zmieszanych i selektywnych jest 

nieznacznie niższa niż ta zakontraktowana na rok 2020. Konkurencja spowodowała, że ceny 

nie idą w górę i nie jesteśmy dotkliwie traktowani. 

Radny Bugaj – w sprawie zakrzaczeń przy drodze Leśniakówka – Podmoście, a konkretnie 

miejsca wypadku. – Usunięcie tych drzew znacznie poprawiłoby bezpieczeństwo. 

Pan Wójt – do właścicieli nieruchomości wysłano pisma o usunięcie drzew. 

Radny Bugaj – z danych geoportalu widać, że 7m to pas drogowy. Wyczyszczenie 4m 

znacznie poprawiłoby widoczność. 

Pan Wójt, – jeśli byłby ktoś chętny z mieszkańców, nie koniecznie sąsiadujących z tą 

nieruchomością, proszę zgłaszać się do urzędu i podpiszemy porozumienie, że można wziąć 

to drzewo nieodpłatnie. Mechanizm ten sprawdził się przy wycince świerków koło urzędu, 

gdzie osoba świadcząca tą usługę wzięła sobie drzewo na opał za wykonaną usługę. 

Radny Zając – wnioskowałem o informację dotyczącą oszczędności na oświetleniu w 

związku z wymianą lamp na ledowe. 

Pan Wójt – mam przygotowane. Poproszę o przyniesienie z urzędu. Z tego co pamiętam są to 

znaczne oszczędności. Jeżeli te oszczędności będą się utrzymywany to będziemy 

kontynuować wymianę. 

Radny Czaja poprosił o informację w sprawie wydatków w szkolnictwie i miejsca, jakie 

gmina Czermin zajmuje w kosztach ponoszonych na oświatę. 



Pan Sekretarz – spośród powiatów największe wydatki ponosił powiat sanocki, a spośród 

gmin wiejskich największe wydatki w 2018 r. ponosiła gmina Czermin – ponad 40%, 

Wadowice – 37%, Borowa – 32%. Oszczędności w gminie ze względu na odprawy nie są 

widoczne. Pierwsze oszczędności będą widoczne w przyszłym roku. 

Pan Wójt – udało się odtworzyć dane dotyczące pytania radnego Zająca w kwestii oświetlenia 

(energia, konserwacja). 

 

do 15.11.2018 od 15.11 do 31.12.18 do 31.12.2018 

61 844,00 19 043,22 80 887,22 

83 849,20 16 769,84 100 619,04 

145 693,20 35 813,06 181 506,26 

   

   

do 15.11.2019 od 15.11 do 31.12.19 do 31.12.2019 

56 075,38 21 683,18 77 758,56 

83 849,13 16 769,79 100 618,92 

139 924,51 38 452,97 178 377,48 

   

   

do 15.11.2020 od 15.11 do 31.12.20 do 31.12.2020 

44 645,89   44 645,89 

71 135,82   71 135,82 

115 781,71 0,00 115 781,71 

 

Analiza pokazuje, że trzeba iść w tym kierunku. Co do wydłużenia czasu świecenia – jeżeli 

uda się wygospodarować kwotę, to będziemy korygować czas świecenia. Skarbnik 

przygotował analizę wydatków na oświatę. 
Pan Skarbnik przedstawił analizę kosztów wynagrodzeń z pochodnymi w oświacie w rozdziałach: 

szkoły podstawowe, oddziały przedszkolne i przedszkole, bez dodatkowego wynagrodzenia rocznego 

(tzw. XIII), odpraw i nagród. 

Ze względu na dużą ilość wynagrodzeń oraz zmienne takie jak: godziny nadliczbowe, nagrody 

jubileuszowe, odprawy, chorobowe, postojowe - listy wynagrodzeń znacznie różnią się od siebie 

względem poszczególnych m-cy i nie można precyzyjnie obliczyć oszczędności czy braków. 

W związku z tym, że listy w m-cach styczeń i luty były na bardzo zbliżonym poziomie za podstawę 

obliczeń przyjęto te m-ce. 

Z takiej analizy wynika, że jeżeli w całym roku płace w oświacie kształtowałyby się na poziomie 

stycznia/lutego 2020 r, i nie byłoby likwidacji dwóch jednostek oświatowych to w prognozie na 2021r  

należałoby zabezpieczyć środki na wynagrodzenia w wysokości 11 015 402,59 zł. 

Porównując zaś środki zabezpieczone na wynagrodzenia w projekcie budżetu w kwocie 8 943 582,00 

zł do kwoty z prognozy należy zauważyć, oszczędności w wysokości 2 071 820,59zł. 

 

 

 

 

 



szkoła 
Wynagrodz 
za I/2020 

Wynagrodz za I-
VIII 

Wynagrodz za IX-XII z 
6% podwyżką 

Suma 2020 r 

Prognoza na  
2021  

(styczeń x 6% 
x 12 m-cy)  

Projekt 
budżetu na 

2021 na 
podstawie 

wynagrodzeń 
z IX/2020 

(+) oszczędność 
(-) wzrost 
kosztów 

ZSP 249 008,14 1 992 065,12 1 055 794,51 3 047 859,63 3 167 383,54 3 252 000,00 -84 616,46 

Przedszkole 121 007,76 968 062,08 513 072,90 1 481 134,98 1 539 218,71 1 440 200,00 99 018,71 

SP Trzciana 123 108,28 984 866,24 521 979,11 1 506 845,35 1 565 937,32 1 449 263,00 116 674,32 

Oddział 
przedszkolny 

24 736,40 197 891,20 104 882,34 302 773,54 314 647,01 308 762,00 5 885,01 

SP Otałęż 106 180,17 849 441,36 450 203,92 1 299 645,28 1 350 611,76 1 052 820,00 297 791,76 

Oddział 
przedszkolny 

24 389,51 195 116,08 103 411,52 298 527,60 310 234,57 304 296,00 5 938,57 

SP Breń 86 264,73 690 117,84 365 762,46 1 055 880,30 1 097 287,37 1 083 610,00 13 677,37 

Oddział 
przedszkolny 

4 318,75 34 550,00 18 311,50 52 861,50 54 934,50 52 631,00 2 303,50 

SP Łysaków 70 748,30 565 986,40 299 972,79 865 959,19 899 918,38 0,00 899 918,38 

Oddział 
przedszkolny 

4 341,21 34 729,68 18 406,73 53 136,41 55 220,19 0,00 55 220,19 

SP Ziempniów 51 887,52 415 100,16 220 003,08 635 103,24 660 009,25 0,00 660 009,25 

        

ogółem 865 990,77 6 927 926,16 3 671 800,86 10 599 727,02 11 015 402,59 8 943 582,00 2 071 820,59 

 

Należy zaznaczyć, że powyższa analiza ma jedynie charakter orientacyjny, gdyż sytuacje losowe mocno  

wpływają na kształtowanie się wynagrodzeń. 

Pan Czaja – od 1.IX była podwyżka rządowa dla nauczycieli, otrzymaliśmy subwencję ok 4%, proszę 

pana Sekretarza o wyjaśnienie. 

Pan Sekretarz – podwyżka wynosiła 6,5% wynagrodzenia zasadniczego, a podwyżka subwencji to 

4,3%, czyli subwencja nie pokrywa kosztów związanych z podwyżkami. 

Radny Myjak – statystyki przedstawione przez Sekretarza z 2018r. dowodzą, że do subwencji 

dokładaliśmy najwięcej, bo 41%. Oszczędności powstałe po likwidacji szkół ratują nam budżet, bo 

gdybyśmy nie podjęli tych decyzji to mielibyśmy bardzo napięty budżet i nie wiem czy wytrzymałby 

te obciążenia. 

 

13.Zamknięcie obrad 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XXII Sesji Rady Gminy w Czerminie.  

                                                                                                        Przewodniczący 

                                                                                                       Rada Gminy w Czerminie 
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